

東華三院馬振玉紀念中學
行政通告 024/25-26
中六級校本評核

2026 年香港中學文憑考試「校本評核」及學校上訴機制

敬啟者：

茲因 貴子弟將於 2026 年參加中學文憑考試。本校開設的部分科目（包括中國語文及英國語文科）均會實施「校本評核」。「校本評核」的成績將會呈交考評局，作為該等科目的「校本評核」的成績。

為使閣下明白「校本評核」的重要性，以促進家校合作，特致函督促 貴子弟按時及盡力完成日常校本評核課業，並積極參與各科評估活動，期望 貴子弟在中學文憑考試「校本評核」一項中爭取佳績。煩請 閣下細閱本函，並填妥電子通告回條。

閣下可透過考評局網頁(網址：<http://www.hkeaa.edu.hk/tc/sba/>)「校本評核」一項了解詳情。請於九月二十二日(星期一)將已填妥之聲明表格逕交班主任，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與副教務主任羅晶晶老師或各科科主任聯絡。

此致

中六級學生家長

東三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二五年九月十九日



東華三院馬振玉紀念中學

班號: _____

行政通告 024/25-26

中六級校本評核

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉有關 2026 年香港中學文憑考試「校本評核」的詳細內容及學校上訴機制，並當督促敝子弟努力完成評估活動及課業，並提醒敝子弟妥善保留各項評核課業，以免影響評核成績。

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署: _____

家長姓名: _____

二零二五年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Administration Circular 024/25-26
S6 School-based Assessment (SBA) and Appeal Mechanism

19th September 2025

Dear Parents

Our school implements the SBA in relevant subjects, and the results of the SBA will be submitted to the Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA). For more details, please refer to the appendices.

As your child will sit in the 2026 HKDSE Examination, you are advised to understand the implementation of SBA. To foster home-school co-operation, please supervise your child not only to put great effort on the schoolwork of the SBA and finish the tasks on time, but also be active to participate in every assessment task. We hope our students can achieve great success in the SBA. Please refer to the website of the HKEAA (<http://www.hkeaa.edu.hk/tc/sba/>) for more information.

Please return the signed declaration form to the class teacher on 22nd September 2025 (Monday). Please feel free to contact the Deputy Chairperson of Academic Affairs Committee, Miss Law Ching Ching or subject panel heads on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.